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Abstract (en)
[origin: WO8803845A1] Apparatus for coating and possible impregnation of fabric webs by means of a magnetic beam or a preferably stationary
magnetic cylinder (1), located on one side of the fabric web (3), by which a device (2) set on the opposite side of said fabric web (3) is pressed
against the latter. The side of the magnetic beam or magnetic cylinder (1) which is turned towards the fabric web (3) presses a second coating or
application device (4) against the web.

Abstract (fr)
On décrit un dispositif pour enduire et éventuellement pour imprégner des bandes, ayant sur un cété de la bande (3) une barre magnétique ou un
rouleau magnétique (1) de préférence immobile, au moyen duquel un racleur (2) disposé sur le c6té opposé de la bande est pressé sur celle-ci. Le
c6té de la barre magnétique ou du rouleau magnétique (1) situé en face de la bande (3) presse sur la bande un deuxiéme racleur (4).
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